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Abstract (en)
Drainage gutters are known, which exhibit a covering (30) with cutouts (31, 31') which can be fastened, by means of fastening devices, on a gutter
body (1) installed in the ground. It is proposed to provide, as fastening devices, at least one locking bar (60) which is mounted in the covering
(30) and can be displaced, in the direction of a longitudinal border (32) of the covering (30), into a locking position and out of this into an opening
position. Provided on the body (1) is a locking-bar counterpiece (26) which, upon displacement of the locking bar (60) into the locking position,
moves into engagement with the locking bar (60) such that the covering (30) is held on the body (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Es sind Entwässerungsrinnen bekannt, die eine Abdeckung (30) mit Ausnehmungen (31,31') aufweisen, welche mittels Befestigungseinrichtungen
auf einem im Boden eingebauten Rinnenkörper (1) befestigbar ist. Es wird vorgeschlagen, als Befestigungseinrichtungen mindestens einen Riegel
(60) vorzusehen, der in der Abdeckung (30) gelagert und in Richtung auf einen Längsrand (32) der Abdeckung (30) in eine Verriegelungsstellung
und aus dieser in eine Öffnungsstellung verschiebbar ist. Am Körper (1) ist ein Riegelgegenstück (26) vorgesehen, das bei Verschieben des Riegels
(60) in die Verriegelungsstellung derart mit dem Riegel (60) in Eingriff gelangt, daß die Abdeckung (30) auf dem Körper (1) gehalten wird. <IMAGE>
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